
银行 金库保管箱 保险箱 保险柜军用物质组合柜

产品名称 银行 金库保管箱 保险箱 保险柜军用物质组合柜

公司名称 上海赤星酒店设备有限公司

价格 9600.00/个

规格参数 建议零售价:¥15000.00
品牌:赤星
型号:任意组合型

公司地址 上海松江沪松公路2511号611

联系电话 86-02167769039 13501689446

产品详情

品 名：贵重物品保管

品 牌：上海赤星

 

       

 

 

  

                             

     贴面防磁不锈钢保管箱技术说明

  1。门板采用10mm高硬化防磁铝合金和1mmsus304不锈钢防磁板经进口镭 

     射机切割，精密压制而成。  1. the door plate adopts highly hardening antimagneti
c aluminium alloy of 10mm and sus304 stainless    steel antimagnetic plate of 1mm, an
d it is cut by import laser machine and made through accurate pressing.

       2。每一箱门配有特制号码牌，美观，鲜明易于辨认和更换，箱号可以酒店或 



     者银行指定顺序编列。2. each door of the box is equipped with specialized numb
er plate, elegant and bright, easy for recognition and replacement. the box number can be
 compiled according to the assigned sequence by the hotel or bank.

  3。铰链为高硬化铝合金制成，表面经特殊氧化，耐蚀处理，具有内部闭锁功

     能，可防止由外面撬开。3. the hinge is made of highly hardening aluminium alloy
 and the surface is treated through special oxygenation and anticorrosion. it has internal i
nterlock function to prevent unclenching from outside. 

  4。保管箱为外铰链型，每扇门可开180度便于拿取。4. the safe-deposit box is of external hi
nge type, and each door is able to be opened for 180 degrees for easy taking

  5。保管箱外框及隔板前缘，采用高硬化铝合金制成，特殊表面耐蚀处理，美

     观大方。5. the safe-deposit box external frame and separating plate front edge is
 made of highly hardening aluminum alloy, and the surface is specially treatment through 
anticorrosion, and it is elegant. 

  6。锁具采用国防通用美国ul标准锁，双锁头，主客同时开启，在主钥匙未

     插入之前，客钥匙无法插入，以保证安全，门开着时客钥匙无法拔出，以 防钥匙丢失。6.
 the lockset adopts american ul standard lock generally used for national defense. it has 
dual locks and the main and subsidiary locks open at the same time. before the inserting
 of main key, the subsidiary key is not able to insert in order to ensure safety. the s
ubsidiary key is not able to be drawn out to prevent the key from losing. 

 

  7。保管箱箱体采用2mm优质冷轧钢板经各类模具冲压成型，表面经除锈，

     去油，磷化等九道工序后喷塑处理。7. the safety-deposit box body adopts high qualit
y cold rolled steel plate of 2mm and it is stamped out by many kinds of mold. the 
surface is under nine procedures of de-rusting, de-
oiling, and phosphorization, etc, after which it is spray-painted

  8。保管箱每一个门内均附有一个内盒，采用0.5mm优质冷轧钢板冲压制成，

     表面整体喷塑处理。8. inside each door of the safety-deposit box is attached with
 one internal box which is stamped out from high quality cold rolled steel plate of 0.5
mm, and the whole surface is spray-painted. 

 9。保管箱箱体四周包覆不锈钢装饰板，采用1mmsus304不锈钢板压制而成。9. the safety-deposit bo
x body is covered with stainless steel decoration plate around which is pressed from sus30
4 stainless steel of 1mm.

  10。采用模组式箱体，可依酒店银行要求箱体比率调整，安装迅速。10. it adopts modular type
 box body and it is able to be adjusted according to the box body rate required by
 hotels and banks, and the installation is very fast. 

本产品的建议零售价是¥15000.00，品牌是赤星，型号是任意组合型，报警功能是无，规格是1000X1500X



450，材质是钢板加不锈钢，重量是120（kg），外形尺寸是1000X1500X450（mm），类型是机械密码保
险柜，功能特性是防盗，用途是银行企业军队，是否进口是否
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